
Hoolekogu koosoleku protokoll 
 
Toimumisaeg: 07. september 2017.a. kell 17.30 – 19.00 
 
Juhatas: Talvo Kont 
 
Protokollis: Pille Saar 
Kutsutud: direktor Andrus Kompus 
 
Kohal olid: Kristina Absalon, Helena Värton, Margus Konnula, Egle Oja, Urve Kaska, Liisa Neeve, 
Kersti Kõrge, Lehar Liibert, Kati Velner,. 
Puudusid: Margus Klaar, Tauno Klaar, Karmen Kroonmäe, Jaanus Rattus. 
 
Päevakord:  
1. 2017/2018 õppeaastast, kooli üldtööplaan. 
2. Hoolekogu tööplaan 2017/2018 õ.a.  
3. Õpilasliinid. 
4. Jooksvad küsimused. 
 

1. 2017/2018 õppeaastast, kooli üldtööplaan 
Direktor Andrus Kompus tutvustas kooli üldtööplaani ja sisse viidud muudatusi. Koolil puudub 
endiselt logopeed. Kristiina Absalon räägib lasteaia valmisolekust ja tutvustab ringide tööd. 
Kati Velner tutvustas ringe, mis hakkavad toimuma ning mida hakatakse finantseerima riigi poolt. 
Talvo Kont tegi ettepaneku: õpilastele ja vanematele ekooli kaudu teada anda, millest kujuneb 
õppeaines trimestri hinne. 
Karmen Kroonmäe ettepanek: Väljastpoolt kooli võiks lastele tulla rääkima teemal „Laste 
viisakusest, käitumisest, kiusamisest“ ja „Narkootikumidest“. 
Otsustati: Võeti teadmiseks.   
  

2. Hoolekogu tööplaan 2017/2018 õ.a.  
Talvo Kont tutvustab hoolekogu tööplaani.  
Hoolekogu koosolekute ajad järgmiseks korraks paika. Järgmine toimub okt.-nov., jaanuaris ning 
rahulolu küsimustik märtsis. 
Otsustati: Võeti teadmiseks ning pannakse paika ja kinnitatakse järgmisel koosolekul. 
 

3. Õpilasliinid 
Õpilaste vedu teostab endiselt Väino Tamm. Bussiliinide ümberkorraldamine toimub arvatavasti 
jaanuaris. 
Otsustati: Võeti teadmiseks. 
 

4. Jooksvad küsimused 
Oktoobris lastevanemate koosolek. 
Arutati, kas korraldada jõululaata ning kes on eestvedajad ning kuidas saaks hoolekogu sellest osa 
võtta. 
 
 
 
Talvo Kont        Pille Saar 
Hoolekogu esimees       Protokollija 


